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Notulen 
Soort vergadering: MR vergadering. 
Datum: 6-12-2018 
Volgnummer: 03 

 
Afwezig: Tanya, Jan 
Extra: Bas, Inge 
Verslag gemaakt door: Myrthe Reijckers  

 
Agendapunt Inhoudelijke bespreking Actiepunt 

voor 
1.Opening. 

 

2.Ingekomen post. 

 

3. Verslag vorige MR. 

 

4. Vooruitblik GMR. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

5. Mededelingen 

directie/team + personele 

zaken 

 

 

 

6.terugblik studiedag 6 

december 2018 

 

 

7. Kletskwartiertje 

 

8. begroting    

 

Vergadering geopend om 19.51 uur. 

 

Er is geen ingekomen post.  

 

Er zijn geen opmerkingen.  

 

Er is stil gestaan bij het overlijden van de voorzitster van de GMR, het 

volledige bestuur heeft deze taak afgelopen vergadering gezamenlijk 

opgevangen. De vorige voorzitter is bereid gevonden om de taak 

(opnieuw) op te pakken gedurende er geen nieuwe voorzitter is 

aangewezen. We hebben hier voor moeten stemmen. De meerderheid 

was voor. We hebben de boven schoolse begroting besproken, hierbij 

viel ons op dat er 10.000 euro begroot wordt voor de GMR. We 

vroegen ons af waar deze naartoe gaat. Ook hebben we even stil 

gestaan bij de veranderingen in vervanging (eerst bovenschool, nu bij 

scholen zelf) sinds vorig jaar. Er heeft ook een verschuiving plaats 

gevonden in een subsidie (eerst kwam deze bij SKPO en werd deze 

verdeeld, nu gaat deze rechtstreeks naar de scholen) De gewicht-gelden 

gaan ook veranderen, hierover licht Peter later wat toe. Vragen vanuit 

de MR zijn gemaild naar de GMR.  

 

Vraag: Waarvoor kan er beroep gedaan worden op de 1% regeling? 

Vraag werd ook gesteld tijdens de GMR, helemaal transparant is SKPO 

er niet over.  

 

Vraag: Wat gebeurt er met de school met de vastgoedlek, drukt dit op 

de begroting? Draagt SKPO het risico?  

 

 

Els heeft spit en is ziekgemeld voor deze maand, we hebben deze 

dagen intern op kunnen vangen voor een deel in de vorm van Peggy en 

Fieke (vervangster, bekend op school). 

Vanmiddag zijn ze gestart aan de beplanting op het schoolplein.  

 

 

We hebben een autisme-circuit gedaan waarbij we zelf hebben ervaren 

waar een kind met autisme tegenaan loopt.  

 

 

- 

 

De begroting van de school is toegelicht door Peter, ouders van de MR 

hebben mogelijkheid tot vragen stellen gekregen. We zijn positief over 
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9. rondvraag en sluiting 

 

de begroting. De MR heeft instemming gegeven voor de begroting. 

 

Bas: ‘Zijn we voorbereid op de gevolgen van de flyer later dit jaar, wat 

betreft rondleidingen/procedures.’ Als school even goed 

evalueren/afspreken hoe we dit aanpakken.  

 

Jenny: ‘Wat wordt er gedaan rondom positieve psychologie, op mijn 

werk zijn we aan de slag gegaan met “gelukslessen”.’ Leerkrachten 

reageren met ervaringen en activiteiten binnen eigen groep. Jenny is 

gevraagd een keer wat over dit thema toe te lichten en te laten zien 

binnen de MR.  

 

 

 

 

 


